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 Referat ECCNA 2026 - UNITY – 22.02.24 
(møte 9) 

 
NA Region Norge har delegert ansvaret til oss med å arrangere 

ECCNA i Norge. 
 
 
 

 Velkommen  
 Presentasjonsrunde: 11 stk til stede (Område Vest, Øst og Øst 2 er representert) 

- Leder 
- Nestleder  
- Sekretær 
- Leder info 
- Leder innkvartering 
- Leder kunst og design (K&D) 
- Fire observatører  
- Nylig stemt inn leder for program komiteen 

 Stille stund 
 Tradisjoner ble opplest 
 Dagsorden er godkjent 

 
 
Beslutningsprosess: Målet er å komme til enighet. Dersom vi ikke gjør det skal vi gå for 
simpelt flertall som en enhet.   

 
 
 

Saker 
 

1) Valg 
 
Alle verv i hovedkomiteen er nå besatt. Vi har kasserer, nestleder, sekretær og leder.  

  
Ledige verv i følgende underkomiteer (krav for rusfritid er 2 år):  

 Registrering - Ledig  
 Underholdning - Ledig  
 Salg - Ledig  
 Oversettelse - Ledig  
 IT - Ledig  
 Cafe/Mat - Ledig  
 Opptak – Ledig  
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Et NA-medlem stiller til valg som leder for programkomiteen og komiteen valgte inn 
vedkommende. Det ble enstemmig flertall. 
 
Følgende underkomiteer er serviceaktive med lederskap:  

o Innkvarteringskomite  
o Informasjonskomite  
o Kunst og design  
o Program 

  
 
 

2) Status fra komiteen og underkomiteer 
 
 

Leder: 
- Det har vært avholdt et møte med Region Stavanger som skulle hjelpe oss med 

å lage film som en del av leien for lokalene. Ideen fra komiteen som deltok var 
å lage en film om UNITY der den starter med isolasjon og ender ut i UNITY, 
eller fra «Me to We» om en vil si det slik. I dette møte kom det frem at det ikke 
var tid til å lage en slik film. Men en film som omhandler Stavanger og at det 
skulle legges til en «Plakat» på slutten med et bilde fra budet som ønsker alle 
velkommen til ECCNA i Stavanger. På fredag får vi vite at de som skulle lage 
filmen har gått konkurs. Leder har derfor tatt initiativ til å lage en film. Hadde 
generelt liten tid og erfaring. Men lastet ned et videoredigeringsprogram, 
ekstraktet ut lydfil fra et videoopptak, bygget opp logoen til kunst og design 
slik de ønsket i en egen powerpoint som er recordet ut som videofil. Mediefiler 
er hentet fra bud og Region Stavanger sitt materiale som samarbeider med 
innkvarteringskomiteen. Videre er det jobbet fading, klipping og tilpasset slik 
at lyd og bilde treffer hverandre.  

- Leder har sendt filmen til alle komitemedlemmene i forkant av dagens møte og 
spilte av filmen under møtet. Avspilling via Zoom blir imidlertid hakkete og 
uten lyd for de i andre enden slik at alle er oppfordret til å laste den ned på egen 
maskin. 

- På slutten av filmen, som er laget til budet, er det kreditert navn på de ulike 
eierskapene av innholdet, det vil si lyd, bilder og kortfilmer. Dette er nødvendig 
for å ivareta opphavsretten til mediene. Leder ønsker dette diskutert i komiteen. 

 
 

3) Eventuelt: 
 

1. Leder får skryt for å ha gjort en så bra jobb på så kort tid. Enkelte medlemmer i 
innkvarteringskomiteen har ikke fått til å laste ned filmen og flere medlemmer i samme 
komité kjenner litt usikkerhet rundt filmen da det er ønskelig at vi i komiteen skal ha 
gjort så godt vi kan – at det er et forbedringspotensiale i filmen. Siden frist for 
ferdiglaget bud ble endret fra mai til februar/mars har vi fått kortere tid på oss til å lage 
et godt resultat i forbindelse med budet. Noen medlemmer kommer med innspill om at 
vi kan ha forhastet oss – at filmen kan bli enda bedre hvis vi bruker tiden frem til 
sommeren. Noen NA-medlemmer opplever at vi som komite ikke har samarbeidet godt 
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nok – at de som i utgangspunktet skulle være med å bidra på filmen ikke ble inkludert i 
filmlagingen. Det kommer forslag om forbedringer, og det blir diskutert rundt dette og 
det kommer et forslag om at de som ønsker en endring på budet/filmen står fritt til å ta 
initiativ til å gjøre disse endringene. Budet ligger på delt disk og leder utrykker at 
endringer kan gjøres og vi kan lage denne filmen i andres fravær. Leder uttrykker 
videre at hvem som helst i komiteen står fritt til å lage en film og at vi da bør ha et nytt 
komitemøte for å stemme over endringene. Ingen melder seg til å gjøre endringer. 
Underveis i tilbakemeldingene som kommer, kommer det tre ulike forslag om hvilke 
valg vi bør gjøre i dag: 1) vi skal legge frem budet nå i mars 2) eller ikke 3) eller om vi 
skal legge det frem i juli og bruke god tid på budet/filmen: 

• Senere i diskusjon stiller alle seg bak budet. Leder spør om noen stemmer 
imot at budet skal sendes inn slik det står. Ingen er imot og det er dermed 
konsensus om at budet legges frem i Sofia. Budet m/film skal derfor sendes 
inn og presenteres under vinter-EDM i mars. 

 
2. Dersom vi vinner budet, vil vi gå fra å være en bud-komite (fase en) til å bli en 

ECCNA-komite (fase to). Da vil det etter hvert komme flere underkomiteer, og vår 
komite vil bli større. Frem til nå har vi vært i fase en, hvor alle som har deltatt på 
møtene har fått muligheten til å delta aktivt i diskusjoner og stemme/gjøre valg. Leder 
understreker at dersom vi vinner budet er det tid for å diskutere på nytt hvem som er 
ansett som faste medlemmer. For eksempel at det i hovedsak er interimsstyret samt 
ledere fra alle underkomiteer som skal være med i diskusjoner og gjøre valg på våre 
fremtidige møter – dette slik at de komiteene med flest medlemmer ikke trumfer alle 
saker. Dette slik det var diskutert første møte høsten 2023.  

 
 

 
Leder fikk ikke tid til å gå gjennom alt det vi skulle igjennom i dag da sak 1 på eventuelt 
var mest i fokus.  
 
 
Leder innkaller til nytt møte etter vinter-EDM. 
 

 
 

 
IKT sekretær 

 


